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Protokół Nr I 

z I  Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego 

z dnia 7 maja 2024 r. 

Posiedzenie I  Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło się o godz. 1400  

w sali narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych.  

Sesję otworzył najstarszy wiekiem Radny Pan Krzysztof Wnuk, który przywitał 

radnych wybranych w wyborach 7 kwietnia 2024 roku oraz przybyłych gości. 

Następnie poprosił Wiceprzewodniczącą Powiatowej Komisji Wyborczej  

w Ustrzykach Dolnych Panią Monikę Sokół o wręczenie radnym zaświadczeń  

o wyborze na Radnego Powiatu Bieszczadzkiego. 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk. 

,,Przechodzimy do następnego pkt.: ,,złożenie ślubowania  przez nowo wybranych 

radnych. „Zgodnie z artykułem 20 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radni 

przed objęciem mandatu składają ślubowanie. Odczytam rotę ślubowania po czym  

wywołani  radni proszeni są o złożenie ślubowania poprzez wypowiedzenie formuły 

„ślubuję” lub „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

Proszę o powstanie. 

"Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 

Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 

przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej". 

Następnie Przewodniczący Obrad w kolejności alfabetycznej odczytywał nazwiska 

radnych, którzy odpowiadali: ,,ślubuje” lub ,,ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk. 

,,Po złożeniu ślubowania przez Państwa stwierdzam, że na sali jest 14 radnych, 

czyli tym samym możemy stwierdzić quorum do prowadzenia dalszych obrad. 

Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez  
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jego uzupełnienie o podjęcie dodatkowych uchwał. W związku z powyższym 

poddaję pod głosowanie następujący porządek obrad: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji skrutacyjnej do wyboru 

przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego oraz 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Bieszczadzkiego. 

2. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego. 

1) Zgłoszenie kandydatur  

2) Przedstawienie  regulaminu komisji skrutacyjnej 

3) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

4) Odczytanie protokołu Komisji skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania.  

5) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego. (głosowanie imienne) 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego 

1) Zgłoszenie kandydatur 

2) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

3) Odczytanie protokołu Komisji skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego  

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego 

1) Zgłoszenie kandydatur 

2) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

3) Odczytanie protokołu Komisji skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego  
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5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji skrutacyjnej do wyboru 

Starosty Bieszczadzkiego, Wicestarosty oraz dwóch Członków Zarządu 

Powiatu Bieszczadzkiego. 

6. Wybór Starosty Bieszczadzkiego (zgłoszenie kandydatur przez Radnych 

Powiatu) 

1) Zgłoszenie kandydatur  

2) Przedstawienie  regulaminu komisji skrutacyjnej 

3) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

4) Odczytanie protokołu Komisji skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania.  

5) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Starosty Bieszczadzkiego  

7. Wybór Wicestarosty (przedstawienie kandydata przez Starostę 

Bieszczadzkiego) 

1) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

2) Odczytanie protokołu Komisji skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wicestarosty  

8. Wybór Członka Zarządu Powiatu (przedstawienie kandydata przez Starostę 

Bieszczadzkiego) 

1) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

2) Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników 

głosowania.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Członka Zarządu Powiatu 

Bieszczadzkiego. 

9. Wybór Członka Zarządu Powiatu (przedstawienie kandydata przez Starostę 

Bieszczadzkiego) 

1) Przeprowadzenie tajnego głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  
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2) Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników 

głosowania.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Członka Zarządu Powiatu 

Bieszczadzkiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 

Bieszczadzkiego.  

11. Interpelacje i pytania radnych. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad sesji. 

Odbyło się głosowanie za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Obecnych 

na sesji 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie.(Karta z głosowania w załączeniu protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk. 

,,Teraz przechodzimy do wyboru Komisji Skrutacyjnej do wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego oraz Wiceprzewodniczących 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Proszę o zgłaszanie kandydatur osób, które nie 

zamierzają kandydować na Przewodniczącego Rady lub na Wiceprzewodniczących 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.” 

Radna Pani Anita Piotrowska zgłosiła jako kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 

Panią Anitę Szydełko i Pana Zbigniewa Prasoł. 

Radny Pan Krzysztof Gąsior  zgłosił kandydaturę Radnej Pani Teresy Krupińskiej 

– Rostockiej. 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk zapytał zgłoszonych kandydatów czy 

wyrażają zgodę uczestniczenia w Komisji Skrutacyjnej. Wszyscy wyrazili zgodę. 
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Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Komisji Skrutacyjnej. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne nad uchwałą w sprawie wyboru Komisji 

Skrutacyjnej. Obecnych na sesji 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 4 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk poprosił o zgłoszenie kandydatur na 

Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego. 

Radny Pan Marek Andruch zgłosił kandydaturę Radnego Pana Marka Bajdy. ,,Pan 

Marek Bajda pełnił tą funkcję w poprzedniej kadencji, sprawował ją w sposób 

godny, w sposób taki, że Rada mogła funkcjonować w sposób sprawny. Poza tym 

jest to osoba związana z Bieszczadami, powszechnie znana, szanowana. Przez 

długie lata pracował w Lasach Państwowych, przez długie lata był Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Lutowiska, pełnił też funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 

Lutowiska. W tych wyborach uzyskał bardzo dobry wynik. Właściwie w pierwszej 

trzydziestce był osób, które zostały do Rady wybrane i w całym województwie 

podkarpackim to było ponad 20% całego elektoratu ze swojego okręgu wyborczego. 

Tak że uważam, że nadal będzie dobrze pełnił tą funkcję, urząd Przewodniczącego 

Rady.” 

Pan Marek Bajda wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk ogłosił przerwę w celu przygotowania 

kart do głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

Pani Anita Szydełko - Przewodnicząca Komisja Skrutacyjnej odczytała regulamin 

pracy Komisji Skrutacyjnej w celu przygotowania głosowania tajnego na 

Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego oraz Wiceprzewodniczących 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Następnie Komisja rozdała karty do głosowania  

i przystąpiono do tajnego głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  Pani Anita 
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Szydełko wzywała imiennie radnych, którzy oddawali swój głos wrzucając go  do 

urny. 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk ogłosił przerwę w celu przygotowania 

kart do głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

Po zebraniu kart do głosowania Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy  

i sporządziła Protokół z przebiegu głosowania. 

Następnie Komisja Skrutacyjna odczytała protokół z przeprowadzonego 

głosowania. Głosowało 14 radnych. ,,Za” wyborem na Przewodniczącego Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego Pana Marka Bajdy  głosowało 11 Radnych.” 

Przewodniczący Obrad Pan Krzysztof Wnuk odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne 

imienne głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. ,,Za” głosowało 14 

Radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Głos zabrał wybrany Przewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego Pan Marek 

Bajda, który podziękował wszystkim za oddane głosy. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

Przechodzimy do kolejnego pkt. obrad ,,wybór Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego”. Wybieramy dzisiaj dwóch Wiceprzewodniczących. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów.” 

Radny Pan Wiesław Sowiński zgłosił kandydaturę Radnej Pani Anity 

Piotrowskiej.” ,,Pani Anita Piotrowska jest doświadczonym samorządowcem, 

radnym w poprzedniej kadencji i Wiceprzewodniczącym w poprzedniej kadencji.” 

Radna Pani Iwona Holcman – Fidor zgłosiła kandydaturę Radnego Pana 

Krzysztofa Gąsior. ,,Zasłużony samorządowiec, były starosta.” 

Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przystąpiono do 

tajnego głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Bieszczadzkiego. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  Pani Anita Szydełko 

wzywała imiennie radnych, którzy oddawali swój głos wrzucając go  do urny. 
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Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda ogłosił przerwę w celu przygotowania kart 

do głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

Po zebraniu kart do głosowania Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy  

i sporządziła Protokół z przebiegu głosowania. 

Następnie Komisja Skrutacyjna odczytała protokół z przeprowadzonego 

głosowania tajnego. Radna Pani Anita Piotrowska otrzymała 11 głosów, Radny 

Pan Krzysztof Gąsior otrzymał 3 głosy. Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu 

Bieszczadzkiego została Radna Pani Anita Piotrowska. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne 

imienne głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. ,,Za” głosowało 14 

Radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda 

,,Przechodzimy do pkt 6 – wybór drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Bieszczadzkiego. Proszę o zgłaszanie kandydatur.” 

Radny Pan Wiesław Sowiński zgłosił kandydaturę Radnego Pana Krzysztofa 

Wnuka. ,,Pan Krzysztof Wnuk jest doświadczonym samorządowcem, radny 

poprzedniej kadencji, ponadto jest osobą bardzo znaną, lubianą i szanowaną.” 

Nie zgłoszono więcej kandydatur. 

Radny Pan Krzysztof Gąsior zgłosił wniosek w sprawie dodania zapisu w Statucie 

Powiatu Bieszczadzkiego dot. wyboru dwóch Wiceprzewodniczących. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda ogłosił przerwę w celu przygotowania kart 

do głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przystąpiono do 

tajnego głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Bieszczadzkiego. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  Pani Anita Szydełko 

wzywała imiennie radnych, którzy oddawali swój głos wrzucając go  do urny. 
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Po zebraniu kart do głosowania Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy  

i sporządziła Protokół z przebiegu głosowania. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół  

z przeprowadzonego głosowania tajnego. Radny Pan Krzysztof Wnuk otrzymał 13 

głosów ,,za”. Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Bieszczadzkiego został Radny 

Pan Krzysztof Wnuk. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne 

imienne głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. ,,Za” głosowało 14 

Radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda złożył wybranym Wiceprzewodniczącym 

gratulacje i zaprosił ich do pracy i do prezydium. 

 Ad. 7 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda 

,,Ponieważ przed nami wybory Starosty, Wicestarosty oraz dwóch członków 

Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego powinniśmy powołać Komisję Skrutacyjną do 

tych wyborów, która je przeprowadzi.”  

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda zasugerował żeby pozostawić Komisję 

Skrutacyjną. Innych propozycji nie było. Członkowie Komisji wyrazili zgodę na 

uczestniczenie w Komisji Skrutacyjnej.   

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda 

,,Kto z Państwa jest za przyjęciem takiego składu Komisji Skrutacyjnej.” 

Odbyło się głosowanie jawne (poprzez podniesienie ręki). Udział w głosowaniu 

wzięło 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Komisji Skrutacyjnej. Odbyło się głosowanie jawne imienne. Udział  

w głosowaniu wzięło 14 Radnych. ,,Za” głosowało 14 Radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 
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Komisja Skrutacyjna podjęła pracę w poprzednim składzie. 

Ad 8 

,,Wybór Starosty Bieszczadzkiego”. Proszę o zgłaszanie kandydatów.” 

Radny Pan Artur Woźny. 

,,Zgłaszam kandydaturę Pana Marka Andrucha. Jest to samorządowiec od 

początku istnienia powiatu, nieprzerwalnie Radny Powiatu Bieszczadzkiego od 

1998 roku, wieloletni Wicestarosta Bieszczadzki, a od 2024 roku Starosta 

Bieszczadzki. Człowiek o nieposzlakowanej opinii, rzetelny i uczciwy 

samorządowiec, który niejednokrotnie udowadniał skuteczność w pozyskiwaniu 

środków zewnętrznych przez co mogliśmy dokonywać wielu strategicznych 

inwestycji w Powiecie Bieszczadzkim takich jak rewitalizacja FANTO, czy 

pawilonu szpitala powiatowego w Ustrzykach Dolnych, a także remonty  

i przebudowy wielu dróg powiatowych. Jest to osoba tutaj z nas, przedstawicieli 

Rady Powiatu Bieszczadzkiego najbardziej kompetentna na stanowisko Starosty 

Bieszczadzkiego.” 

Innych kandydatur nie było. Radny Pan Marek Andruch wyraził zgodę na 

kandydowanie na Starostę Bieszczadzkiego. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Pani Anita Szydełko odczytała 

Regulamin Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego na 

Starostę, Wicestarostę oraz członków Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Bardzo proszę o przygotowanie kart do głosowania.” 

Radna Pani Anita Szydełko – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej w tajnym 

głosowaniu na Starostę Bieszczadzkiego, imiennie wzywała radnych, którzy 

oddawali swój głos wrzucając go  do urny.  

Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała Protokół  

z tajnego głosowania w sprawie wyboru Starosty Bieszczadzkiego. Udział  

w głosowaniu wzięło 14 radnych. ,,Za” wyborem na Starostę  Bieszczadzkiego Pana 
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Marka Andrucha  głosowało 13 Radnych. Starostą Powiatu Bieszczadzkiego został 

Radny Pan Marek Andruch. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Starosty Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne imienne głosowanie. Udział  

w głosowaniu wzięło 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

Starosta Pan Marek Andruch podziękował Państwu Radnym za wynik głosowania  

i za zaufanie, a wyborcom za wybranie oraz pracownikom Starostwa. ,,u nas 

organem stanowiącym jest Zarząd, w całości jeszcze nie został wybrany. Więc jeżeli 

Pan Przewodniczący pozwoli, to więcej powiedziałbym po wyborach całego 

Zarządu.” 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Przechodzimy do następnego pkt. obrad ,,wybór Wicestarosty”. Zgodnie z art. 27 

ustawy o samorządzie powiatowym Rada Powiatu wybiera Wicestarostę na 

wniosek Starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym.  

W związku z powyższym proszę o podanie przez Pana Starostę kandydata na 

Wicestarostę. 

Starosta Pan Marek Andruch. 

,,Na Wicestarostę proponuję Pana Artura Woźnego. Jest radnym doświadczonym 

samorządowcem od 2006 roku bez przerwy, w sposób ciągły jest radnym powiatu. 

Od trzech kadencji współpracuje ze mną jako Wicestarosta. Mogę się wypowiadać 

w samych superlatywach, ta współpraca jest naprawdę znakomita, bardzo dobra, 

nie marnujemy czasu na wzajemne awantury, staramy się wspólnie pracować, 

mogę zawsze na nim polegać. Poza tym udziela się publicznie, działa społecznie, 

nie jeden mógł skorzystać z jego pomocy i wsparcia.” 

Radny Pan Artur Woźny wyraził zgodę na kandydowanie na Wicestarostę. 

 



11 

 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Bardzo proszę o przygotowanie kart do głosowania oraz przedstawienie sposobu 

głosowania przez Komisję Skrutacyjną w sprawie wyboru Wicestarosty,  

a następnie przeprowadzenie głosowania tajnego”. 

Radna Pani Anita Szydełko – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała karty 

do głosowania i w tajnym głosowaniu na Wicestarostę Bieszczadzkiego, imiennie 

wzywała radnych, którzy oddawali swój głos wrzucając go  do urny.  

Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała Protokół  

z tajnego głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty. ,,Za” wyborem na 

Wicestarostę  Bieszczadzkiego Pana Artura Woźnego  głosowało 13 Radnych. 

Radny Pan Artur Woźny został Wicestarostą Powiatu Bieszczadzkiego. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Wicestarosty Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne imienne głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 Radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Kolejnym pkt. dzisiejszych obrad jest wybór Członka Zarządu. Proszę Pana 

Starostę o podanie kandydata na Członka Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego”. 

Starosta Pan Marek Andruch. 

,,Chciałem zaproponować kandydaturę Pana Mieczysława Kaźmierczyka na 

Członka Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego. Pan Mieczysław Kaźmierczyk był 

dotychczasowym członkiem Zarządu. Oprócz tego, że reprezentował gminy górskie 

to jest społecznikiem, przez długi czas funkcjonuje w samorządzie. Wcześniej 

funkcjonował w samorządzie Gminy Czarna, przez długie lata pracował w Lasach 

Państwowych, a więc dla nas bardzo ważnych gałęziach przemysłu. Współpraca, 

która 5 lat trwała była również bardzo dobra.” 

 

Radny Pan Mieczysław Kaźmierczyk wyraził zgodę na kandydowanie na Członka 

Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego. 

 



12 

 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną  o przygotowanie głosowania tajnego.” 

Radna Pani Anita Szydełko – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała karty 

do głosowania w tajnym głosowaniu na pierwszego członka Zarządu Powiatu 

Bieszczadzkiego, imiennie wzywała radnych, którzy oddawali swój głos wrzucając 

go  do urny.  

Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała Protokół  

z tajnego głosowania w sprawie wyboru Członka Zarządu. ,,Za” wyborem na 

Członka Zarządu Powiatu  Bieszczadzkiego Pana Mieczysława Kaźmierczyka  

głosowało 12 Radnych. Radny Pan Mieczysław Kaźmierczyk został członkiem 

Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Członka Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne imienne 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda 

,,Przechodzimy teraz do wyboru drugiego członka Zarządu. Przedstawienie 

kandydata przez Starostę Powiatu Bieszczadzkiego.” 

 

Starosta Pan Marek Andruch. 

 

,,Na członka Zarządu chciałem zgłosić Pana Wojciecha Kowalskiego, również 

przedstawiciela trzeciego okręgu. Pan Wojtek jest powszechnie znany, ja osobiście 

bardzo się cieszę, ze wrócił do naszej Rady, bo był już przecież Radnym Powiatu 

Bieszczadzkiego w kadencji 2010 – 2014. Dał się poznać jako bardzo sumienny, 

jeden z najbardziej pracowitych radnych, poza tym Wicedyrektor szkoły w Czarnej. 

Również jako człowiek udziela się społecznie, pracuje z dziećmi, młodzieżą  

i uzyskał bardzo dobry wynik w tych wyborach.” 

Radny Pan Wojciech Kowalski wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda 

,,Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania tajnego.” 

 

Radna Pani Anita Szydełko – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała karty 

do głosowania w tajnym głosowaniu na drugiego członka Zarządu Powiatu 

Bieszczadzkiego, imiennie wzywała radnych, którzy oddawali swój głos wrzucając 

go  do urny.  

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała Protokół  

z tajnego głosowania w sprawie wyboru Członka Zarządu. Głosowało 14 radnych. 

,,Za” wyborem na Członka Zarządu Powiatu  Bieszczadzkiego Pana Wojciecha 

Kowalskiego  głosowało 13 Radnych. Radny Pan Wojciech Kowalski został wybrany 

na członka Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego 

 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru Członka Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego. Odbyło się jawne imienne 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. ,,Za” głosowało 14 radnych. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda 

 

,,Podjęcie uchwały w sprawie ,,ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 

Bieszczadzkiego.” Starosta nie bierze udziału w głosowaniu nad ta uchwałą. 

 

,,Stosownie do przepisów prawnych jest przygotowany projekt uchwały Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego w sprawie wynagrodzenia dla Starosty Bieszczadzkiego. 

Pragnę zauważyć, że odbywa się to w drodze porównań z sąsiednimi podobnej 

wielkości , podobnym zakresie prac stanowiskami w sąsiednich starostwach.” 

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odczytał projekt uchwały w sprawie 

,,ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Bieszczadzkiego.”  

Radna Pani Iwona Holcman – Fidor złożyła ustny wniosek o podwyższenie 

wynagrodzenia zasadniczego Starosty z kwoty 9225,00 zł na 10.000,00 zł.  
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Pan Starosta Marek Andruch nie wyraził  zgody na podwyższenie wynagrodzenia  

i poprosił Panią Radną Iwonę Holcman – Fidor o wycofanie wniosku. Wniosek 

został wycofany. 

Odbyło się jawne imienne głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 13 

radnych.(Starosta Pan Marek Andruch nie brał udziału w głosowaniu). ,,Za” 

głosowało 13 radnych. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad. 13 

Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że ,,w imieniu swoim, w imieniu Zarządu 

wszystkim Państwu z całego serca dziękuję. Uważamy, ze jest to dla nas olbrzymie 

zobowiązanie, będziemy się starali jak najlepiej ten mandat, który otrzymaliśmy  

i od mieszkańców naszego powiatu i od Państwa sprawować. My jesteśmy takim 

maleńkim fragmentem naszej ojczyzny, gdzieś tutaj na początku, niektórzy mówią 

na końcu, ale na początku Rzeczpospolitej idąc od wschodu. No niestety czasy 

mamy takie i to nie dlatego, że czy ci rządzą w Polsce, czy ci, tylko tak po prostu 

jest, ze czas jest bardzo niebezpieczny. Z naszego punktu widzenia oczywiście to 

jest tak, a dzieją się rzeczy wielkie. Z perspektywy historii niestety takie momenty 

w historii się zdarzają kiedy jeden system, układ się kończy, drugi się zaczyna i ten 

moment krytyczny jest taki najniebezpieczniejszy. Niestety teraz jesteśmy w tym 

momencie. Ile to potrwa, zobaczymy, na to wpływu wielkiego nie mamy. Ale po co 

to mówię. Mówię to po to, bo to jakby wymusza na nas pewne zachowania. I te 

wybory, które się odbyły i to co po wyborach i to co się mówi teraz wszędzie i dookoła 

i to co wczoraj mówione na sesji w Urzędzie Miejskim Gminie Ustrzyki Dolne, co 

mówił sam Pan Burmistrz, że naprawdę potrzebujemy dzisiaj, niezależnie od tego, 

że się różnimy, że jesteśmy w różnych partiach politycznych, że różnie wierzymy 

bądź nie wierzymy, to wszystko jest coś o co ludzie walczyli i mają do tego prawo. 

Ale jednak musimy ze sobą współpracować i ten poziom dyskusji musi być na takim 

poziomie żebyśmy potem mogli podejść do siebie i po prostu powiedzieć sobie, że to 

i to robimy razem. I dlatego ja się dołączam, dołączamy się do tego wielkiego 

wołania o współpracę i wzajemny szacunek między nami wszystkimi. My ze swojej 

strony deklarujemy, i to są słowa, które po prostu nas zobowiązują do tego, ze 

będziemy współpracowali z Państwem Radnymi, z wszystkimi gminami, które 
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tworzą  nasz powiat. Z Gmina Ustrzyki Dolne, Gminą Czarna, Gminą Lutowiska, 

to jest deklaracja, której od nas można wymagać. Czasy się zmieniają strasznie 

dynamicznie, dzisiaj sytuacja powiatu bieszczadzkiego jest inna niż była na 

początku, kiedy ja zostawałem starostą. Są inne wymagania. I w moim 

najgłębszym przekonaniu wynikającym z mojego doświadczenia, że trudno nam 

będzie rozwiązać nasze bieszczadzkie problemy przy tych trudnościach, które się 

pojawiają jeżeli nie będzie głębokiej, naprawdę głębokiej, a może nawet 

instytucjonalnej współpracy między samorządami, które tworzą  nasz powiat.” 

Starosta Pan Marek Andruch powiedział, że jest mnóstwo problemów. Jest szpital, 

który cały czas potrzebuje ,,pracy nad nim”, jest Bieszczadzkie Centrum, które 

trzeba uruchomić żeby spełniało swoje funkcje, czyli funkcje generowania rozwoju 

terenu bieszczadzkiego, jest temat infrastruktury drogowej.  

Starosta Pan Marek Andruch podziękował za dotychczasową współpracę  

w Zarządzie Powiatu Bieszczadzkiego Panu Ryszardowi Urbanowi. Jest to osoba 

znana i bardzo szanowana. ,,Od wielu, wielu lat współpracujemy ze sobą w różnych 

układach i w różnych instytucjach. Zawsze mogłem liczyć na jego pomoc i wsparcie. 

Mam nadzieję, ze dalej będziemy ze sobą współpracowali i dalej będziemy działali 

na rzecz mieszkańców naszego powiatu.” A jako symbol współpracy Starosta 

wręczył Panu Ryszardowi Urbanowi postać Bieszczadzkiego Anioła i podziękował 

za dotychczasową współpracę. 

 

Pan Ryszard Urban 

 

,,Tak jak Pan Starosta mówił, prawie 10 lat minęło od kiedy zaczynaliśmy 

współpracę na poziomie Starostwa Powiatowego. Tej Sali jeszcze nie było, nad nią 

pracowaliśmy żeby powstała. I dzięki Powiatowemu Urzędowi Pracy, który poszedł 

na ustępstwa i zgodził się na zamianę, to ta piękna sala może nam od 10 lat służyć. 

10 lat to jest kawałek czasu, ale coś się zaczyna, coś się kończy i z taka sytuacją 

mamy do czynienia. W związku z powyższym chciałbym z tego miejsca podziękować 

wszystkim Państwu siedzącym na tej Sali, ale i ci , którzy nas oglądają, tych 

wszystkich, których spotkałem na swojej drodze przez te 10 lat jako 

Przewodniczący Rady jeszcze w poprzedniej kadencji, jako członek Zarządu, za 
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wszystko bardzo serdecznie dziękuję. Mam nadzieję, ze udało mi się coś zrobić,  

w czymś pomóc dla ludzi i każdemu mieszkańcowi tej gminy, tego powiatu, którego 

spotkałem na swojej drodze też dziękuję. Ale chciałbym podziękować, bo to często 

jest pomijane, zapominane, chciałbym z tego miejsca, bo nie wiem kiedy będę miał 

kolejną taka okazję, podziękować wszystkim służbom, z którymi ściśle 

współpracowałem jak byłem Przewodniczącym, komendantom powiatowym policji, 

bo było ich kilku, straży, inspektorowi Nadzoru budowlanego, sanepidowi, 

powiatowemu inspektorowi weterynarii i ukłon do Powiatowego Urzędu Pracy, 

często niedocenianego, a przecież tam idą olbrzymie środki.” 

 

Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Michał Wnuk powiedział, że dzień wcześniej na  

I Sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych padły deklaratywne słowa i czas 

realizować to na co czekają wyborcy. ,,Na tej swojej wyboistej drodze do objęcia 

mandatu Burmistrza Ustrzyk Dolnych odbyłem tysiące rozmów z mieszkańcami. 

Rozmów ciekawych, trudnych ale jeszcze raz to powiem, dominował jeden temat, 

szeroko zakrojonej współpracy. Współpracy w ramach samych radnych  

z Burmistrzem Ustrzyk Dolnych ale współpracy pomiędzy instytucjami, czyli 

Urzędów Gmin i Starostwa i szeroko rozumianego regionu.” 

Pan Burmistrz zadeklarował współpracę i stwierdził, ze zgoda w trudnym czasie 

buduje, w trudnym ekonomicznie, trudnym politycznie, trudnym militarnie, bo 

tylko w silnym narodzie jest możliwość przeciwstawienia się tym trudnościom.  

A drzwi Urzędu Miejskiego będą zawsze otwarte.  

 

Pan Jacek Przybyła Wójt Gminy Czarna wszystkim pogratulował wyborów 

samorządowych, wyborów na funkcje w Radzie Powiatu. Pan Wójt powiedział, że 

,,wszyscy jak tutaj Państwa oglądam, a wszyscy się znamy, jesteśmy ludźmi  

z pasją. Ta pasja jest skierowana na rozwój samego samorządu i drodzy Państwo, 

to że tutaj się znaleźliśmy to wydaje mi się, że innej drogi nie było. Wybory w tym 

roku były specyficzne dla nas wszystkich, ta różnorodność komitetów, wachlarz 

osobowości, których musieliśmy wybierać podczas tych wyborów chyba były 

najlepszym sprawdzianem dla nas wszystkich, bo znaleźliśmy się tutaj.” 
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Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda. 

,,Proszę Państwa dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam obrady I Sesji Rady 

Powiatu Bieszczadzkiego tej kadencji.”  

 

 

Protokołowała:                Przewodniczący Rady Powiatu 

Małgorzata Jonasz       Marek Bajda 

                


